



FMIG-GIMF

FAMILY MEDICINE INTEREST GROUP
GROUPE D'INTÉRÊT EN MÉDECINE FAMILIALE



CLINICAL SKILLS FOR FAMILY PRACTICE

Saturday, April 14, 2018

9:00am to 3:30pm

University of Ottawa Skills and Simulation Centre

Ottawa Hospital (Civic Campus)

725 Parkdale, Ottawa

The Family Medicine Interest Group (FMIG) provides a variety of events to promote family medicine and encourage medical students to consider family medicine as their career choice.

FMIG is proud to provide students with an opportunity to practice and learn clinical skills that are commonly seen in the practice of family medicine through our **Clinical Skills for Family Practice** workshops. This event provides a basis of learning to 1st year medical students before going off to their Rural Week in May and an opportunity for 2nd year students to get a head start on their skills prior to Year 3 clerkship.

We are looking for leaders to facilitate these sessions!

We will be running seven 30-40 minute workshops throughout the day.

These introductory sessions are:

Vaginal delivery
Intubation
Ultrasound
PAP test and IUD insertion
IV catheter insertion
IM injection
Suturing and skin biopsy

Snacks and lunch will be provided, along with a gift of appreciation.

If you are interested in leading one of these sessions, please contact us at fmig.ottawa@gmail.com

Thank you for your participation!

Sincerely,

FMIG Coordinators

Yamilee Hébert, Sarah Cino, Tanvir Minhas, Lia Scott



Département de médecine familiale
Department of Family Medicine



FMIG-GIMF

FAMILY MEDICINE INTEREST GROUP
GROUPE D'INTÉRÊT EN MÉDECINE FAMILIALE



COMPÉTENCES CLINIQUES POUR LA PRATIQUE FAMILIALE

Samedi le 14 avril, 2018
0900 à 1530
Centre de Simulation
Hôpital d'Ottawa (Campus Civic)
725 rue Parkdale, Ottawa

Le groupe d'intérêt en médecine familiale (GIMF) fournit une variété d'événements afin de promouvoir la médecine familiale dans le but d'inspirer les étudiants en médecine à choisir la médecine familiale comme choix de carrière.

GIMF est fier de fournir aux étudiants une occasion de pratiquer et d'apprendre certaines compétences cliniques qui sont généralement vues dans la pratique de la médecine familiale. Ceci est un événement très populaire car il fournit une base d'apprentissage pour les étudiants en médecine de première année avant de partir pour la semaine rurale en mai et une chance pour les étudiants de deuxième année de prendre de l'avance sur l'apprentissage de leurs compétences avant l'externat.

Nous cherchons des médecins pour aider à animer ces séances!

Il y a aura 7 sessions de 30-40 minutes chacune.

Les séances seront:

Accouchement vaginal
Intubation
Échographie
Test PAP/insertion de DUI
Pose de cathéter intraveineux
Injections intramusculaires
Points de sutures et biopsies

Les collations et le dîner seront servis et vous recevrez un cadeau d'appréciation.

Si vous êtes intéressé à animer une de ces séances, s'il vous plaît nous contacter à fmig.ottawa@gmail.com

Cordialement,

Coordonnateurs GIMF

Yamilee Hébert, Sarah Cino, Tanvir Minhas, Lia Scott



Département de médecine familiale
Department of Family Medicine